
Сенад Шепић 

1. Питање постављено Заједничком колегијуму Парламентарне скупштине БиХ и 

Колегијуму Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ – „Када ће и 

зашто до сада није реализован закључак Представничког дома ПСБиХ и 

прихваћена иницијатива о уврштавању у дневни ред сједнице Представничког дома 

ПСБиХ расправе о тренутној позицији БиХ на европском путу и испуњавању 

услова за подношење апликације за почетак преговора о приступању ЕУ, те 

иницијатива о равномјерном развоју и улагањима у БиХ? 

Представнички дом ПСБиХ је усвојио обје иницијативе и обавезао се на 

реализацију. 

     Очекујем хитну реакцију и одговор.“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Молим да ми доставите 

информацију о реализацији Споразума са Словенијом о социјалном осигурању и 

избјегавању двоструког опорезивања и Споразума о запошљавању радника из 

БиХ у Републику Словенију.  

Молим информацију о томе колико је држављана БиХ обухваћено овим 

споразумима и ако постоје одређене претпоставке и проблеми у процесу 

остваривања права из ових споразума, да се јасно прецизирају, са евентуалним 

предлогом мјера за њихово отклањање.“ 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ и Влади Федерације БиХ – „Шта 

Савјет министара БиХ и Влада Федерације БиХ планирају да ураде у 2014. години 

у правцу улагања у привреду, покретање и подршку бизнису, те отварању нових 

радних мјеста на простору УСК? Молим да ми доставите информацију са 

конкретним плановима, пројектима и износима који се планирају утрошити у ове 

сврхе.“ 
 


